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Protokół nr XXXVI/2022 

z posiedzenia XXXVI Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytym w dniu 16 sierpnia 2022 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

 

16 sierpnia 2022 roku o godzinie 17:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno rozpoczęła się 

XXXVI Sesja Rady Gminy Wapno.  

Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Piechowiak otworzył XXXVI Sesję Rady Gminy 

Wapno i przywitał przybyłych na posiedzenie radnych i zaproszone osoby.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Frekwencja (80%). 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Sekretarz Gminy – Marika Kosmowska  

Skarbnik Gminy Wapno – Monika Dobroniecka 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum, Rada Gminy jest 

władna do podejmowania prawomocnych decyzji (nieobecni byli Radni Mariusz Łasut, Tomasz 

Hemmerling oraz Radna Marita Białożyt).  

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad i zapytał Radnych o ewentualne uwagi lub 

propozycje zmiany do porządku obrad.  

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący odczytał porządek obrad, który ukształtował się następująco:  

1) Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2) Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3) Uwagi do protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy. 

4) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2022-2035 

5) Podjęcie Uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2022 rok.  

6) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje 

kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
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nauczycieli: pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych oraz doradców zawodowych. 

7) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wapno. 

8) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie rozpatrzenia apelu Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia „KOMINKI i PIECE”. 

9) Podjęcia Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie opłaty za zrzut ścieków oraz osadów 

z przydomowych oczyszczalni ścieków dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do 

oczyszczalni ścieków w Wapnie. 

10) Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej 

sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

11) Wolne wnioski i informacje. 

12) Zakończenie sesji.  

Ad. 3.  

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy.  

Przedstawione uwagi do protokołu zostały uwzględnione i naniesione. 

 

Ad. 4. 

Na temat podjęcia Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2022-2035 głos zabrała P. Monika 

Dobroniecka, Skarbnik Gminy Wapno. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3  do niniejszego 

protokołu. WPF dostosowano do zmian w budżecie na 2023 r. Zmniejszenie dochodów 

i wydatków o 2.543.492,55 zł. Dodano zmianę w inwestycji „budowa drogi” o limit dla roku 

2022 o 2.500 zł, zmniejszono środki na profilaktykę HPV do 44.217,50 oraz dodano na nowe 

przedsięwzięcia. Pierwsze to budowa drogi Sportowa/Podgórna zadanie do realizacji na lata 

2022-2023. Łączny koszt na to zadanie wynosi 5.157.100 zł. Drugie zadanie to 

termomodernizacji budynku szkoły podstawowej, planowane wydatki to 150.000 zł. Trzecie 

zadanie to modernizacja gminnej oczyszczalni ścieków, zagospodarowanie osadów ścieków 

oraz stacja uzdatniania wody. Nakłady na to zadania to 200.000 zł .  

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 12 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 12 radnych.  

Za uchwałą głosowało 12 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2022-2035 stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 

Projekt Uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2022 rok przedstawiła 

P. Monika Dobroniecka, Skarbnik Gminy Wapno. Procedowany projekt stanowi załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu. Zmiany do budżetu dotyczą zmian w poszczególnych 

załącznikach tj. załącznik nr 1 – dochody ogółem, załącznik nr 2 – wydatki ogółem, załącznik 

nr 3 – dochody i wydatki zlecone, załącznik nr 4 – wydatki majątkowe, załącznik nr 6 dochody 

i wydatki na zadania związane z środkami z RFIL –Polski Ład 2022 r., załącznik nr 8 – plan 

dotacji i załącznik nr 11 – plan dochodów i wydatków do realizacji zadań zleconych 

związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. Zmiany wymienione w załącznikach zostały 

umieszczone w uzasadnieniu do uchwały.  

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

po zapoznaniu się z argumentacją do projektu na posiedzeniu łączonym Komisji, projekt zmian 

do budżetu opiniuje pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 12 radnych/.  
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W czasie głosowania na sali obecnych było 12 radnych.  

Za uchwałą głosowało 12 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania Uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2022 

rok stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje 

kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli: pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych oraz doradców zawodowych przedstawiła P. Magdalena Suproniak 

Podinspektor Urzędu Gminy. W/w projekt stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

W związku z nowelizacją Karty Nauczyciela gmina jako organ prowadzący placówki 

oświatowe zobligowana została do procedowania uchwały w sprawie ustalenia obowiązkowego 

wymiaru godzin dla nauczycieli specjalistów wymienionych w ustawie. Uchwała precyzuje 

specjalistów oraz wskazuje tygodniowy wymiar zajęć dydaktycznych. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 12 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 12 radnych.  

Za uchwałą głosowało 12 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

pełniących funkcje kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
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zajęć dla nauczycieli: pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych. stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wapno przedstawiła P. Magdalena Suproniak 

Podinspektor Urzędu Gminy. Projekt stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Procedujecie Państwo uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wapno. Wykaz nieruchomości na sprzedaż zawarty 

jest w par. 1 a zakup odbędzie się w formie przetargu. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radny M. Szumann: czy chodzi o tą poprawioną wersję? 

Przewodniczący R. Piechowiak: tak, głosujemy poprawioną wersję po wykreśleniu działki nr 

199/17. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie po wykreśleniu działki 199/17. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały po zmianach przedstawionych na 

Komisji. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 12 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 12 radnych.  

Za uchwałą głosowało 12 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wapno stanowi załącznik nr 

10  do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie rozpatrzenia apelu Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia „KOMINKI i PIECE” przedstawiła P. Magdalena Suproniak Podinspektor 

Urzędu Gminy i stanowi on załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. Uchwała to apel 

Ogólnopolskiego Stowarzyszenia „Kominki i Piece” w sprawie poparcia petycji o zmniejszenie 

podatku vat na drewno opałowe do 0%. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 12 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 12 radnych.  

Za uchwałą głosowało 12 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie 

rozpatrzenia apelu Ogólnopolskiego Stowarzyszenia „KOMINKI i PIECE” stanowi załącznik 

nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie opłaty za zrzut ścieków oraz osadów 

z przydomowych oczyszczalni ścieków dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do oczyszczalni 

ścieków w Wapnie przedstawiła P. Magdalena Suproniak Podinspektor Urzędu Gminy i stanowi 

on załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. Procedujemy uchwałę dotyczącą opłat za zrzut 

ścieków oraz osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków dowożonych wozami 

asenizacyjnymi do oczyszczalni ścieków w Wapnie. Uchwała rozgranicza stawki za zrzut 

w stosunku do mieszkańców gminy oraz osób zamieszkujących po za Gminą Wapno. 

Radny A. Szymanik: ja mam właściwie pytanie do Wójta lub P. Wojtka, czy ta uchwała 

z 29.06.2022 r. nadal obowiązuje, bo firmy odwożące ścieki opierały swoje koszty o stawki 
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zawarte w tej uchwale która była uchwalana, co w sytuacji gdy w tej chwili uchwała 

nie obowiązuje a kolejna dziś uchwalona obowiązywać będzie pewnie pod koniec miesiąca. 

Przewodniczący R. Piechowiak: w imieniu Wójta głos zabierze P. Sekretarz 

Sekretarz M. Kosmowska: uchwalona w czerwcu uchwała została uchylona przez nadzór 

prawny Wojewody Wielkopolskiego, jeśli chodzi o obciążanie w nowych stawkach, nie jestem 

w temacie, postaram się zorientować i odpowiedzieć na to pytanie. Proszę się nie martwić tamta 

uchwała jest uchylona. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 12 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 12 radnych.  

Za uchwałą głosowało 11 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów 1.  

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie opłaty za zrzut 

ścieków oraz osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków dowożonych pojazdami 

asenizacyjnymi do oczyszczalni ścieków w Wapnie stanowi załącznik nr 14  do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10. 

Z uwagi na nieobecność P. Macieja Kędzierskiego Wójta Gminy Wapno podczas Sesji Rady 

Gminy informację o wykonaniu uchwał i podjętych zarządzeniach w zastępstwie przedstawiła 

P. Marika Kosmowska, Sekretarz Gminy. Informacja o wykonanych uchwałach stanowi 

załącznik nr 15, a informacja o podjętych zarządzeniach załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. Ponadto Pan Prezydent w piątek podpisał uchwałę o dodatku węglowym, prosimy 

mieszkańców o cierpliwość dot. składnia wniosków. Czekamy na wzór wniosku. Informacje 

przekazane zostaną przez stronę internetową Gminy i GOPS. Zadanie związane z dodatkiem 

węglowym zostało przekazane do realizacji GOPS, podkreślam, że warunkiem otrzymania tego 
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dodatku jest złożenie deklaracji CEEB w Urzędzie Gminy. Proszę się nie obawiać wszyscy 

państwo zdążycie złożyć wnioski. I druga sprawa dotycząca akcji gaśniczej w Gminie - jeden 

z mieszkańców składa serdeczne podziękowania za sprawne przeprowadzenia akcji gaśniczej 

na polu. Pan Andrzej bardzo dziękuje. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnosili uwag.  

 

Ad. 11. 

Radny W. Rochowiak: korzystając z okazji chciałbym serdecznie w imieniu organizatorów 

zaprosić wszystkich w najbliższą niedzielę do Srebrnej Góry na siódmy festiwal piosenki 

im. Ireny Jarockiej na godz. 16:00. Jest jeszcze możliwość zapisu na listę uczestników by 

zaprezentować swoje umiejętności wokalne. 

Sekretarz M. Kosmowska: serdecznie zapraszamy Państwa 27 sierpnia, na plac 700-lecia, 

na Gminne Dożynki. Szczegółowy plan zostanie przekazany w formie plakatów 

informacyjnych. 

Radni nie zgłaszali wniosków oraz nie przekazali żadnych informacji. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnosili uwag.  

 

Ad. 12. 

Wobec zrealizowania porządku obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący 

Rady dokonał jej zamknięcia.  

 

 

Protokołowała: 

Magdalena Suproniak 

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 17:00.  

Zakończenie sesji o godz. 17:20. 

                          

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Radosław Piechowiak 


